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 ראשונה  ישיבת ועד מנהלסיכום 

 2024פברואר 

 16:00-19:00, 15/2/2024 זמן: 

 ת"א  2, החברה להגנת הטבע, הנגב 4חדר גליל, קומה   מקום: 

  נוכחים

ועד מנהל  

2024 : 

)החברה   דרור  בוימל בר קיימא(,  – )טבע עברי   נפתלי אופנהיימר)שמסונה(,   יוסף ברמוביץ' א

)הרשת   חגית  גפן)אדם טבע ודין(,  תמר  גנות רוזנשטריך(, GFI)  ארי   בן דרורלהגנת הטבע(, 

)תושבים   רז  ילניק )קק"ל(,  נועה  טל , תמר  זנדברג)אונ' בן גוריון(,   אבנר גרוס הירוקה(, 

)העמותה למען איכות סביבה    פייסל  מחאג'נה)קליימט נט(,  מאיה  יעקובסמשפיעים במודיעין(,  

 )אקואוישן( אריק  רוזנבלום )מנדילי( ו   מרוות עודהואדי ערה(,  

נוכחים  

 : אחרים 

)גרין פיס(, מור גלבוע )צלול(, יוני ספיר )שומרי הבית(,   אביעד שיינין )דלפיס(, יונתן אייקנבאום 

יניב בלייכר )ועדת ביקורת(, מרסלו ירקוני )ועדת ביקורת(, ניר   דן אלון )החברה להגנת הטבע(, 

 גירון, מורן דימנט, דב חנין, חן ברדה וערן בן ימיני 

   )איגוד רופאי בריאות הציבור(,  נדב  דוידוביץ' )מרכז השל(,   רוני ארז חסרים  

 ערן בן ימיני  מסכם: 

 

 סיכום

 חלק ראשון 

 הישיבה החלה בהצגה והיכרות עם משתתפי הישיבה: ועד מנהל חדש, ועד מנהל יוצא, ועדת ביקורת וצוות. 

 

 חלק שני 

 רקע והצגת מבנה ארגוני ופעילות חיים וסביבה. 

 

 הפסקה

 מעופפים להם מהעצים. היו הסברים מעניינים. דן הראה לנו מהגג את הזרזירים 

 

 חלק שלישי 

 ערן: עדכון מהתמיכות של המשרד להג"ס, השרה מעכבת את התמיכות. 
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גיוס משאבים לטובת התנועה הסביבתית כולה. יש הזדמנויות עם האיחוד האירופאי שארגונים קטנים לא  אריק: 

 צריך מפגש ארוך של הוועד.  יכולים להתמודד לבדם. צריך לפתח יכולות. 

 נועה: יש להפוך את משבר האקלים למדובר כמו משבר הדיור. 

לאשר    דן: צריך לדון בנושא החברות בארגון כדי שארגונים לא מתאימים לא יכנסו. יש לקרוא את סיכומי הישיבות.

 את המסמך של יוני. 

 משתמשים היום. אביעד: אנחנו צריכים לדבר לציבור בשפה שהוא מבין, שפה אחרת ממה שאנו 

יוני: יש לדון ולאשר את מסמך הקריטריונים באספה הכללית. יש לחזק את הוועד המנהל ולתת לו שיניים בתקנון.  

 להקים ועדת איתור ליו"ר. 

 חגית: צריך לנצל את נוכחות האקדמיה בוועד המנהל. 

 : חיים וסביבה הוא ארגון תשתית ויש להתמקד בכך. יש לדון מהו ארגון תשתית. ר גנות תמ

 יש צורך להרחיב ולחשוב איך מממשים אותנו כתנועה, להוביל בקמפיין. אנחנו לא מספיק נוכחים כתנועה. מור: 

 אבנר: צריך לשאול האם אנו עושים את כל מה שאפשר בנושא האקלים? האם אנו משפיעים? צריך לחשוב בענק. 

דרור: אופטימי, החלה"ט צריכה את התנועה הסביבתית. תפקיד הארגונים הגדולים שונה מהארגונים הקטנים.  

צריך לברר מהם הליבות של התנועה הסביבתית. כמו כן צריך גישה לכלים ארגוניים )לובי, תקשורת, תכנון,  

 מדע....(. 

 פייסל: יש צורך להבין את צרכי החברה הערבית אשר נמצאת מבחינה סביבתית במקום קשה. 

 רז: מעוניין לקדם את שיתוף הפעולה בין אקדמיה לסביבה. 

 תמר זנדברג: מסכמת בצורה אופטימית. 

 

בדרך כלל אינני מסכם את הדיונים אלא מעלה רק את ההחלטות. על כן לא רשמתי את דיברי כל המשתתפים. מי  

 שהחסרתי, אנא בבקשה שיתקן, יוסיף וישלח לי. 

 

 החלטות: 

אבנר, תמר זנדברג  רז ירכז צוות שיכין מסמך הצעות לשת"פ אקדמיה וארגוני סביבה. חברים בצוות: רז,  .1

 ומאיה. 

 . ארי יוסף ו אריק ירכז צוות שיכין מסמך הצעות לגיוס משאבים תנועתי. חברים בצוות: אריק,   .2

 יש לארגן מפגש ארוך בן יומיים אם אפשר. כל מי שנוכח בעד.  .3

 

 רשם: ערן 
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 נושאים שלא הספקנו לדון: 

 מורשי חתימה 

 יושב ראש 
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